

Date: 15/04/2019

التاريخ : 2019/04/15

To: Bursa Kuwait Company KPSC

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين،،،
تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure of Lawsuits and Court Judgements

الموضوع : الإفصاح عن الدعاوى و الأحكام القضائية

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of the Disclosure and Transparency Book of the Executive Regulations of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments, we would like to attach Form No. 8 related to disclosures of law suits and court judgements.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه ، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، فإنه يسرنا أن نرفق لكم نموذج الإفصاح رقم (8) الخاص بالإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



مروان مرزوق بودي

رئيس مجلس الإدارة

الجزيرة.
Jazeera.

نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

15 أبريل 2019	التاريخ
طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة
19/000456	رقم القضية
دعوى إثبات حالة	موضوع القضية
15 أبريل 2019	تاريخ الحكم
المحكمة الكلية	المحكمة التي اصدرت الحكم
السيد / وكيل وزارة الدفاع بصفته ضد الممثل القانوني لشركة طيران الجزيرة بصفته	أطراف الدعوى
لا ينطبق.	الحكم لصالح
حكمت المحكمة بنسب إدارة خبراء وزارة العدل لتقوم بدورها بنسب احد خبرائها المختصين تكون مهمته الانتقال الى منطقة وجود المنطاد الراداري موضوع الدعوى لمعاينته وبيان حالته وعما اذا كان صالحا لاداء الغرض المعد له من عدمه ومعاينة الحبل المعدني الخاص به وبيان ما به من تلفيات وتقدير قيمة التلفيات والخسائر المترتبة على الحادث وكذلك معاينة الطائرة التي اصطدمت بالمنطاد الراداري والحركات الخاصة بها وحصر الاضرار التي حدثت وتقدير قيمة اصلاح تلك الاضرار والمتسبب فيها.	منطوق الحكم أول درجة
لا ينطبق.	منطوق حكم الاستئناف
لا ينطبق.	منطوق حكم التمييز
لا يوجد أثر مالي.	الاثار المتوقعة على الشركة نتيجة الحكم

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

Date	15 April 2019
Company	Jazeera Airways K.S.C.P.
Case Number	19/000456
Case Subject	Petition for factual determination
Date of Ruling	15 April 2019
The Court That Issued the Judgement	Plenary Court
Parties of the Case	Mr. / Undersecretary of Defence; in his capacity Against the legal representative of Jazeera Airways; in his capacity
The Judgement is in Favour of	Not Applicable
The Concluding Judgement of the Court	The court ruled the assignment of a specialized expert from the Ministry of Justice to move to the location of the Balloon Radar, subject of the case, for inspection and to indicate its status and whether it is valid for proper functionality to conduct its intended purpose or not and to inspect the metal wire related to the same Balloon Radar in order to assess the degree of damage and estimate the magnitude of losses. Further, the experts should also conduct an inspection of the aircraft, which collided with the said Balloon Radar, and its engines to estimate the damages as well as to assess the value of repair for such damages and to determine the cause of the damages.
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	Not Applicable
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	Not Applicable
The potential effect of the Judgement on the company	There is no financial impact